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Abstract (en)
a) Apparatus for feeding textile products into a textile machine. b) Apparatus characterised in that it comprises: - a blowing nozzle (8) forming a
transverse sheet of air relative to the path of the product (2), this nozzle (8) being directed in the direction opposite to the direction of advance of the
product, - a spreader plate (3), downstream from the blowing nozzle (8), - and support rods (4) to cooperate with the spreader plate and to apply the
textile product (2) against the spreader plate (3). <IMAGE>

Abstract (fr)
a) Dispositif d'entraînement de produits textiles dans une machine textile. b) Dispositif caractérisé en ce qu'il comprend : une buse de soufflage (8)
formant une lame d'air transversale par rapport au trajet du produit (2), cette buse (8) étant dirigée dans le sens opposé du sens de cheminement
du produit, une plaque d'étalement (3), en aval de la buse de soufflage (8), des barres de maintien (4) pour coopérer avec la plaque d'étalement et
appliquer le produit textile (2) contre la plaque d'étalement (3). <IMAGE>
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